
                                                    ПРОТОКОЛ   

 

засідання комісії з  питань розвитку інфраструктури громади та комунального 

господарства   

                                                                             від  23 березня 2023 року                                    

                                                                                          Початок роботи комісії: 16-00 год. 

                                                                                           

 Присутні члени комісії: 

1. Гевко Петро Іванович  – голова комісії 

2. Будинкевич Сергій Миколайович 

3. Наконечний Володимир Іванович 

 

 Відсутні: 

1.Гевко Євстахій Володимирович 

           2.Федорейко Віталій Анатолійович 

 

Запрошені:  

Заступниця міського голови Войцеховська Н.М., 

секретар міської ради Дзиндрпа Я.П. 

 

Голова комісії Гевко Петро Іванович ознайомив присутніх з порядком денним 

     Запитав про наявність змін та доповнень до порядку денного. Запропонувала прийняти 

порядок денний в цілому. 

Голосували: за - 3, проти - 0, утримались – 0. 

 

Порядок денний 

 засідання комісії з   питань розвитку інфраструктури громади та комунального 

господарств 

 

1.Про роботу комунального підприємства « Благоустрій» за 2022рік 

2.Про роботу комунального підприємства « Ритуальна служба» за 2022рік 

3.Про роботу комунального підприємства « Міськсвітло» за 2022рік 

4.Про роботу комунального підприємства «Парковий культурно – спортивний комплекс» за 

2022рік. 

5.Про  хід  виконання в 2022році Програми збільшення статутного капіталу КП « 

Міськсвітло»   на 2022-2023роки. 

6.Про  затвердження розміру кошторисної заробітної плати при визначенні вартості 

будівництва об’єктів у 2023році. 

7. Про внесення змін до рішення  міської ради від 24 грудня 2020року №117        « Про 

затвердження програми « Питна вода міста Чорткова на 2021-2023 роки»». 

8. Про затвердження рішення виконавчого комітету міської ради  від  29 грудня 2022р № 433  

«Про  надання дозволу комунальному підприємству « Ритуальна служба»  на передачу 

комунального майна». 

 9. Про внесення змін до Програми  підтримки та стимулювання створення ефективних 

об’єднань співвласників  багатоквартирних будинків  Чортківської міської територіальної 

громади   на 2021-2023р».                                             

                                               

1. Про роботу комунального підприємства « Благоустрій» за 2022рік 

СЛУХАЛИ: в.о директора  Михайла Табачака, який  ознайомив депутатів з роботою 

підприємства  в 2022році. 

ВИСТУПИЛИ : Наконечний В.І. 



За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома, рекомендовано  проект рішення винести на 

розгляд сесії. 

 

2. Про роботу комунального підприємства « Ритуальна служба» за 2022рік 

 СЛУХАЛИ: начальника підприємства Ігоря Леніва, який проінформував присутніх  про 

роботу підприємства у 2022році. 

ВИСТУПИЛИ :  Будинкевич С.М.,Гевко П.І., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: інформацію взяти до відома, рекомендовано  проект рішення винести на 

розгляд сесії. 

 

3. Про роботу комунального підприємства « Міськсвітло» за 2022рік 

СЛУХАЛИ:  начальник підприємства Сергій Протоковило який  проінформував про  

роботу підприємства в 2022році. 

ВИСТУПИЛИ : Наконечний В.І., Дзиндра Я. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано   винести на розгляд сесії 

 

4.Про роботу комунального підприємства «Парковий культурно – спортивний комплекс» за 

2022рік. 

СЛУХАЛИ : Володимира Снігура- директора підприємства, який проінформував  про 

роботу підприємства у 2022році 

ВИСТУПИЛИ : Гевко П.І. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано   винести на розгляд сесії 

 

5.Про  хід  виконання в 2022році Програми збільшення статутного капіталу КП « 

Міськсвітло»   на 2022-2023роки. 

СЛУХАЛИ: в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка  проінформувала про  

виконання даної програми у 2022році.  

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

6.Про  затвердження розміру кошторисної заробітної плати при визначенні вартості 

будівництва об’єктів у 2023році 

СЛУХАЛИ: в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка запропонувала 

затвердити розміру кошторисної заробітної плати при визначенні вартості будівництва 

об’єктів у 2023році 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

7. Про внесення змін до рішення  міської ради від 24 грудня 2020року №117  « Про 

затвердження програми « Питна вода міста Чорткова на 2021-2023 роки»». 

СЛУХАЛИ: в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко ,яка ознайомила із  

запропонованими змінами  до програми. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

 

8. Про затвердження рішення виконавчого комітету міської ради  від  29 грудня 2022р № 433  

«Про  надання дозволу комунальному підприємству « Ритуальна служба»  на передачу 

комунального майна». 



СЛУХАЛИ : в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка ознайомила із   

проектом рішення. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

9. Про внесення змін до Програми  підтримки та стимулювання створення ефективних 

об’єднань співвласників  багатоквартирних будинків  Чортківської міської територіальної 

громади   на 2021-2023р».                                             

СЛУХАЛИ : в.о начальника управління ЖКГ Ірина Мацевко, яка ознайомила із  

запропонованими змінами  до програми. 

За проект рішення голосували: “за”- 3, «проти» - 0, «утримались» – 0. 

ВИСНОВОК: проект рішення підтримати та рекомендовано  винести на розгляд сесії. 

 

                                            

 

 

Голова комісії                     /підпис/                    Петро Гевко 

 

 

   

 

 

 

 

 

 


